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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over de inhuur van
ICT-personeel. (Ingezonden 23 juli
2008)

1
Wat is het doel van het aangaan van
raamovereenkomsten met
verschillende ICT-leveranciers door
het ministerie van Justitie?1

2
Waarom wordt er gekozen voor
raamovereenkomsten? Zijn er
richtlijnen die aangeven wanneer er
raamovereenkomsten worden
afgesloten en wanneer er gekozen
wordt voor het uitzetten van
vacatures? Zo ja, welke?

3
Worden er ook vacatures rechtstreeks
uitgezet? Zo ja, hoeveel zijn er in 2007
uitgezet? Zo neen, waarom niet?

4
Is het bekend hoeveel ICT-vacatures
er in 2007 bij alle ministeries zijn
uitgezet? Zo neen, bent u bereid daar
onderzoek naar te doen? Hoeveel van
deze vacatures zijn vervuld?

5
Hoeveel van die vacatures worden
rechtstreeks uitgezet? Hoeveel
vacatures lopen via
detacheringbureaus?

6
Hoeveel ICT-werkplekken zijn er
binnen de diverse ministeries?

7
Hoeveel van die werkplekken worden
via externe inhuur ingevuld? En
hoeveel werkplekken worden
ingevuld door medewerkers in vaste
dienst?

8
Wat zijn de totale kosten van externe
inhuur van ICT-personeel? En die van
de medewerkers in vaste dienst?

9
Wat betaald de overheid gemiddeld
per uur aan salaris aan een vaste
ICT-medewerker? En wat betaald de
overheid gemiddeld per uur aan een
detacheringsbureau voor de inhuur
van een ICT-medewerker?

1 http://www.computable.nl/artikel/ict_
topics/overheid/2645818/1277202/justitie-
wil-met-inhuur-buffer-creren.html?utm_
campaign=nieuwsbrief&utm_source=
nieuwsbrief&utm_medium=email
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